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Bilecik Sanayici ve Ýþadamlarý Derneði (BÝSÝAD), Sanayi ve Ticaret Bakaný Zafer Çaðlayan'ý ziyaret ederek, mermer ve seramik
sektöründe Bilecik'in üstünlüklerini anlatarak teþvik verilmesini isteyecek. 



Yaþanan ekonomik krizle zor günler geçiren Bilecikli sanayiciler, umutla beklenen yeni teþvik paketinde Bilecik'in yeralmasý için
çalýþýyor. Özellikle komþu il Kütahya'nýn seramik sektöründe, Uþak'ýn mermer sektöründe teþvikten faydalanmasý ve Bilecik'in teþviðin dýþýnda
býrakýlmasý Bilecikli sanayicileri herekte geçirdi. BÝSÝAD Yönetimi, mermer ve seramik sektöründe faaliyet gösteren sanayicilerle
görüþerek Sanayi ve Ticaret Bakaný Zafer Çaðlayan'a gitme kararý aldý. 



BÝSÝAD Baþkaný Yusuf Subaþý, açýklamasýnda, Bilecik'in mermer ve seramik sektöründe büyük bir hammadde ve potansiyele sahip
olduðunu, bunun en iyi þekilde deðerlendirilip ülke ekonomisine katýlmasý için mutlaka bu iki sektörün teþvik edilmesi gerektiðini
söyledi. Subaþý, "Kriz nedeniyle zor günler geçiren sanayicimizin morali iyice bozulmuþtur. Bilecik, geçtiðimiz yýllarda çýkarýlan teþvik
programlarýnýn dýþýnda kaldý. Halbuki, ilimiz mermer rezervleri açsýsýndan büyük bir potansiyele sahiptir. Ayný þekilde mermer
iþletmeleri konusunda da dünya markasý firmalarýmýz mevcuttur. Ayný þekilde seramik sektörü de ilimizin önde gelen
sektörlerindendir. Bu iki sektörümüzün sektörel teþvik kapsamýna alýnmasý gerekir" dedi. 



Bilecik'in mermer ve seramik potansiyelini anlatmak, neden teþvik dýþýnda kaldýðýný öðrenmek ve teþvik kapsamýna alýnmasýný
saðlamak için Sanayi ve Ticaret Bakaný Zafer çaðlayan'la görüþmeye gideceklerini kaydeden Yusuf Subaþý, mermer ve seramik
sektörü ile diðer sektörlerle alakalý geniþ kapsamlý bir raporu da sunacaklarýný sözlerine ekledi. 
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